
 
INNEBANDY  

Sektionsmöte 
Mötesanteckningar 

 
2018-08-19 
19.00-21.00  
Hammarhallen 

 
Närvarande: Stina Thysell Persson, Katarina Hampusson, Katarina Eriksson, Jesper Sydlén 
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående protokoll  Vi gick igenom föregående protokoll och godkände 

det. 
Vi måste fortfarande ta reda på vad Peter säger ang 
luften på Hammar och om han kan fixa lappar om 
kommunjournr på dörrarna? 

 
 
 

Nycklar på vift Det är många nycklar utlämnade. Hur får vi tillbaka 
alla nycklar? Peter Lundström håller på att gå igenom 
vilka som bör lämna tillbaka dem. 
 
 

 
 
 

Uppstartspengar till dam 
och herrlag 

Vad ska damernas/herrarnas uppstartspengar gå till?  
Teambuilding - kvitto med underlag ska lämnas in. 
Lagfrämjande aktiviteter i samband med 
säsongsupptakt. Verksamheten ska gynna lagandan.  
 

 

GDPR och Svensk 
innebandy 

Vi tar det på ledarupptakten. 
 
GDPR-behörighet - vilka kommer att ha det i våran 
förening. Vi tror ordförande och kanslist 

 
 

Ledarupptakt Vi tar ledarupptakt söndag 2/9 kl. 19.00 i 
Hammarhallens fik. 
 
 
13/9 kl. 18-20: utbildning i förberedande träning för 
fötter, knän, bål etc. rörelseförståelse etc med en 
ledare i stan.  
 
 

Stina skickar 
inbjudan 
 
 
Stina lägger 
ut på 
hemsidan 
 
 

Looker Room Talk 
 
 
 
 
 
 

Locker room talk: utbilda killar i 10-14 år, jämställt 
arbete, Det kommer ut personer och har snack med 
lagen. Just nu håller de på att utbilda personer som 
ska hålla i dessa tillfällen. De återkommer om datum 
etc. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 



Bingofördelning   
2/11 Herr 
16/11 Dam/dam utv 
30/11 Herr utv 
Ev kan vi byta datum mellan lagen om det visar sig 
att de har match just då. 
Senast måndag veckan innan ska namn på de som 
jobbar mailas till Katarina H.  
katarina.fors@telia.com, 
Blir fler tillfällen efter jul 

 
 
 
 
 
 
 

Tränare Det har löst sig med tränare i både herrlaget och 
damlaget.  

 

Gatufesten i V-by 
 
 

Innebandyn och skidorna har fått detta jobb. 
Lördag 25/8 kl. 17-22 - 5 vuxna 
kl. 22-02 - 5 vuxna 
26/8 från kl 10.00 - ca 14.00 - 10 st 
Skidorna tar 4 delar. 
Dam/damutv - 4 st;  
Herr - 3 st: klart med namn 
Herr utv - 3 st; får namn ikväll 
P05/06 - 3 st;  
F05/06 - 3 st; klart med namn 
Måste bli klart senast imorgon 
Lördag: entrevärd, städa toaletter, plocka skräp, vara 
tillgänglig för andra småjobb 
Söndag: riva stängsel etc 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tidsfördelning i hallar  
 

Tidsfördelningen är gjord. Några åsikter har 
inkommit, men handlar mer om att det kan vara 
orättvist - tyvärr  inget vi kan göra något åt. 
Däremot så anser P10 att de inte har möjlighet att 
starta träningar före kl. 18.00 någon dag i veckan. 
Kan vi lösa det? I alla fall en dag? 
Vi kollar med några andra lag om de kan byta med 
dem. I annat fall kollar vi om vi kan hitta en 
söndagstid till dem, på Lilja eller i V-by? 
 

 
 
 
 
 
 
 

  
 

 



Happening vid damernas 
och herrarnas första eller 
andra match i höst 

Vip-inbjudan till sponsorer, få se matcher och få 
kaffe och tårtbit? 
Vi skickar ut inbjudan till sponsorerna, kommunen 
och politikerna. Även ringa Västerbottningen, 
pressrealease till VK.  
Annonsera i Mitt i prick. 
Vi gissar att det sker den 7/10…. 
Ansiktsmålning 
Bilförsäljare 
Unihoc 
Speedshooting 
Grilla hamburgare 
Sälja fika (kan Vendela baka?) 
 
Vi kommer att sätta upp affischer ang herrarnas och 
damernas hemmamatcher under året - på Konsum, 
Ica etc. 
 
 
 
 
 
 
 

 

Uppstart -11:or Uppstart för 11:or - beror lite på när vi får tid för 
mixcupen, Förslagsvis 30/9 och 7/10 och mixcup 
14/10 
Katarina skriver inbjudan och skickar den till Stina. 
Kansliet kopierar upp dem. Skicka ut en inbjudan till 
alla klasser. Katarina E Vega och Hällfors och 
Katarina H V-by. 
Vi i sektionen säljer kaffe och en kaka. 
Vi har f-möte vid andra tillfället. 
 
Damerna/dam utv och herrar/herr utv har hand om 
uppstart och mixcup, Beslut om vem som jobbar när 
kommer när vi har sett hur deras egna matcher ligger. 

 

Mixcup Vi fick inte Hammarhallen när vi ville ha mixcupen, 
så hur gör vi nu? Vi kollar om vi får 14/10 istället. 

 

Målvaktsträning Målvaktsträning. Anders återkommer i slutet av 
augusti om datum han kan. 
Vi skippar fikat under nästa år. Vill de ha något att 
äta får de ta med det själva. 

 

Sektionsmöten under 
hösten 

Möten under hösten; 19/8, 16/9, 14/10 även f-repr 
och spelarråd, 11/11, 9/12 även f-repr och spelarråd 

 

Sponsorer Sargreklamen: Jesper försöker att skaffa fler. Vi 
kollar att de som redan finns vill fortsätta att sponsra. 

 

Ledarinnebandy Söndagkvällar, troligen 20.00-22.00  



Vi tar upp det på ledarträffen. 
 
Ledarinnebandy; måste alla som spelar vara 
medlemmar? Hur gör vi det? Vi har förstått att den 
egna försäkringen inte gäller om man inte är medlem, 

Övriga frågor Frivaror 
 
Alla barn från 11 - 03 ska ha glasögon på träningar 
och matcher.  

 

Noterats av: Katarina Eriksson 


